
RAD.A M L'\STA tv1A RK I
AI. J. Pilsudskiego 95

05- 270 M ARKI
tel. : 22 781 10 03
w oj . Ma zowi ecki e PROTOKOL Nr 51

z LI sesji Rady Miasta Marki,
ktora odbyla sie w dniu 12 lutego 2014 roku

o godzinie 1400 L sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady Marcin
Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci radnych oraz
gosci stanowia zalacznik nr 1 do protokolu).
Nastepnie Przewodniczacy Rady przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 491).
5. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XLV/360/2013 Rady

Miasta Marki z dnia 25 wrzesnia 2013 roku w sprawie okreslenia wysokosci oplat za
korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach oraz
publicznych innych formach wychowania przedszkolnego, dla kt6rych organem
prowadzacyrn jest Miasto Marki (Druk nr 492) .

6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany nazwy Gimnazjum Nr 2 w Markach
(Druk nr 493).

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany nazwy Szkoly Podstawowej
Nr 2 im. Zolnierzy AK II Rejonu Celk6w w Markach (Druk nr 494).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie udzialow
Gminy Miasta Marki w Mareckim Osrodku Zdrowia sp. z 0.0 . w Markach
(Druk nr 489).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii
Miasta Marki na rok 2014 (Druk nr 478).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchornosci gminnych niezabudowanej nieruchornosci gruntowej
(Druk nr 488).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 490).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nadania nazwy skwerowi polozonernu na
terenie Gminy Miasta Marki (Druk nr 495).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mierue
komunalne (Druk nr 482).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rrnerue
komunalne (Druk nr 483).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mieme
komunalne (Druk nr 485).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rrueme
komunalne (Druk nr 486).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu powierzchni czesci sci any budynku
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 487) .

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej na 2014 rok (Druk nr 481).

19. Interpelacj e i zapytania radnych.
20. Sprawy rozne.
21. Zamkniecie posiedzenia.



Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porz<!dku obrad.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przypomnial, ze Regionalna Izba Obrachunkowa
ustala budzet miasta Marki; po rozmowach z kolegiantka w RIO wydaje sie zasadne, aby
powstrzymac sie od podejmowania decyzji w zakresie laeowania koszt6w; w zwiazku z
powyzszyrn z tym zlozyl wniosek 0 zdjecie z porzadku obrad dw6ch projekt6w uchwal:

1. w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych
niezabudowanej nieruchornosci gruntowej (Druk nr 488) ,

2. w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych
niezabudowanej nieruchornosci gruntowej (Druk nr 490).

Radny Pawel Adamczyk zwr6cil uwage , ze ww. projekty uchwal dotycza jedynie wyrazenia
zgody na kupno nieruchornosci, a nie podjecia zobowiazania finansowego - takie
zobowiazanie podejmuje Burmistrz; jego zdaniem te uchwaly powinno sie procedowac,

Radny Oariusz Pietrucha powiedzial, ze wskazane jest powstrzymanie sie od podejmowania
tych uchwal i nalezy poczekac na budzet ustalony przez RIO; dodal, ze jezeli uchwaly zostana
podjete to, to spowoduje brak wplywu Rady na dalsze dzialania, kt6re beda juz w gestii
Burmistrza, natomiast w tej chwili jest to w gestii Rady Miasta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski odczytal wniosek Klubu Radnych .Wspolnota
Samorzadowa" w sprawie odwolania radnej Agnieszki Luzynskiej z pelnionej funkcji
Wiceprzewodniczacej Rady Miasta Marki oraz uzasadnienie: "w listopadzie 2013 roku radna
Agnieszka Luzynska, w zwiazku z utrata zaufania, przestala bye czlonkiern Klubu Radnych
.Wspolnota Sarnorzadowa". Radna Luzynska pelni funkcje Wiceprzewodniczacej Rady
Miasta Marki. Jej kandydatura na te funkcje zostala zgloszona przez ww. klub. Zgodnie ze
zwyczajem przedstawiciel najwiekszego Klubu Radnych pelni funkcje przewodniczacego lub
wiceprzewodniczacego rady . W zwiazku z usunieciern radnej Agnieszki Luzynskiej z klubu
radnych .Wspolnoty Samorzadowej", najwiekszy Klub Radnych pozbawiony zostal
jakiegokolwiek udzialu w kierowaniu pracami Rady Miasta Marki. Z uwagi na powyzsze
zwracamy sie z wnioskiem 0 odwolanie radnej Agnieszki Luzynskiej z pelnionej funkcji."
Wniosek Klubu stanowi zalacznik nr 2 do protokolu,
W zalaczeniu zlozony zostal projekt uchwaly, kt6ry nie jest zaopiniowany przez zadna
Kornisje Rady.

Nastepnie na wniosek radnego Oariusza Pietruchy Przewodniczacy Rady zarzadzil 10 min
przerwe.

W zwiazku z pytaniami radnych Radca Prawny Krzysztof Kurzeja powiedzial, ze glosowanie
w sprawie odwolania wiceprzewodniczacej rady jest tajne i jego zdaniem powinno bye
przeprowadzone przy uzyciu elektronicznego systemu do glosowania.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie zdjecia z porzadku
obrad punktu 10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne
nabycie do zasobu nieruchornosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk
nr 488) .

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 16
przeciw- 3
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wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 17
przeciw - 3
wstrzyrnujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie zdjecia z porzadku
obrad punktu 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne
nabycie do zasobu nieruchornosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk
nr 490).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 17
przeciw - 3
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie wprowadzenia do
porzadku obrad punktu: Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie odwolania radnej z funkcji
wiceprzewodniczacej Rady Miasta Marki.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 18
przeciw- 2
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Porzadek obrad po zmianach przedstawial sie nastepujaco:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie odwolania radnej z funkcji

wiceprzewodniczacej Rady Miasta Marki.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 491).
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6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XLV/360/2013 Rady
Miasta Marki z dnia 25 wrzesnia 2013 roku w sprawie okreslenia wysokosci oplat za
korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach oraz
publicznych innych formach wychowania przedszkoinego, dla kt6rych organem
prowadzacym jest Miasto Marki (Druk nr 492).

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany nazwy Gimnazjum Nr 2 w Markach
(Druk nr 493).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany nazwy Szkoly Podstawowej Nr 2
im. Zolnierzy AK II Rejonu Celk6w w Markach (Druk nr 494) .

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie udzial6w
Gminy Miasta Marki w Mareckim Osrodku Zdrowia sp. z 0 .0. w Markach (Druk nr
489) .

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii
Miasta Marki na rok 2014 (Druk nr 478).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nadania nazwy skwerowi polozonemu na
terenie Gminy Miasta Marki (Druk nr 495).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 482).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rruerue
komunalne (Druk nr 483).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rmerue
komunalne (Druk nr 485).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rrnenie
kornunalne (Druk nr 486).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najrnu powierzchni czesci sciany budynku
stanowiacego rnienie kornunalne (Druk nr 487) .

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej na 2014 rok (Druk nr 481) .

18. Interpelacje i zapytania radnych.
19. Sprawy rozne.
20. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie odwolania radnej z funkcji
wiceprzewodniczqcej Radv Miasta Marki.

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stano wi zalacznik nr 3 do protokolu.

W zwiazku z brakiern opinii Komisji 0 projekcie uchwaly, w sprawie odwolania radnej z
funkcji wiceprzewodniczacej Rady Miasta Marki, zgodnie z § 42 ust. 8, Przewodniczacy
Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie niezwlocznego przystapienia do
rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej.

Glosowanie
za przystapieniern do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 18
przeciw- 2
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.
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Rada Miasta zdecydowala 0 niezwlocznym przystapieniu do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej.

Na prosbe Przewodniczacego Rady, Przewodniczaca Klubu Danuta Stefaniak ponownie
odczytala uzasadnienie wniosku klubu.

W dyskusji glos zabrali radni: Tadeusz Sklodowski, Marcin Piotrowski, Maria Przybysz 
Piwko, Dariusz Pietrucha, Grzegorz Miechowicz, Arkadiusz Werelich, Pawel Adamczyk.

Radny Pawel Pniewski zlozyl wniosek, aby glosowanie tajne odbylo sie przy uzyciu
elektronicznego systemu do glosowani i jednoczesnie kart.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zlozyl wniosek 0 przeprowadzenie tajnego
glosowania jedynie przy uzyciu kart do glosowania i zarzadzil glosowanie tego wniosku.

Glosowanie
za przyjeciern wniosku - 18
przeciw - 3
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety,

Przewodniczacy Rady zarzadzil zglaszanie czlonkow Komisji Skrutacyjnej.

Jako kandydat6w na czlonkow komisji skrutacyjnej zgloszono radnych:
1. Jacka Orycha, kt6ry wyrazil zgode.
2. Grzegorza Chwiloca - Filoca, kt6ry wyrazil zgode,
3. Marka Szczepanowskiego, kt6ry wyrazil zgode,

Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie w sprawie wyboru komisji skrutacyjnej w
zgloszonym skladzie.

Sklad komisji skrutacyjnej zostal przyjety przy 1 glosie wstrzyrnujacyrn sie,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil przerwe na przygotowanie kart do
glosowania,

Po przerwie przewodniczacy komisji skrutacyjnej Grzegorz Chwiloc - Filoc przypornnial
zasady glosowania przy uzyciu kart.

Po rozdaniu kart do glosowania komisja skrutacyjna przeprowadzila glosowanie.

Po przerwie zarzadzonej na obliczanie oddanych glosow, Protokol komisji skrutacyjnej
odczytal przewodniczacy Grzegorz Chwiloc - Filoc.
Protokol komisji skrutacyjnej stanowi zalacznik nr 4 do protokolu,
Karty do glosowania stanowia zalacznik nr 5 do protokolu.

W glosowaniu wzielo udzial 21 radnych.
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Komisja skrutacyjna stwierdzila, ze radna Agnieszka Luzynska nie zostala odwolana z
pelnionej funkcji.

Pkt 5. IDformacja z dzialalDosci Burmistrza Miasta Marki CDruk Dr 491).

Informacja 0 pracy Burmistrza Miasta Marki od 21 listopada 2013 roku do 5 lutego 2014 roku
(Druk nr 491) stanowi zalacznik nr 6 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych:
- Tadeusza Sklodowskiego dotyczace punkt6w: 2,15,16,17, 19,21,22,23,25,27,29,31,
33,39,40,41 :
- Dariusza Pietruchy dotyczace punktu 12 i 15;
- Marcina Piotrowskiego dotyczace punktu 42;
- Grzegorza Chwiloca - Filoca w sprawie zakresu zmian Regulaminu Organizacyjnego
Urzedu Miasta Marki.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski odczytal informacje przygotowana przez
Prezesa Zwiazku Nauczycielstwa Polskiego w Markach : .Radni nie uchwalili. Po 2
latach staran, rozm6w interpretacji i negocjacji udalo sie zwiazkorn zawodowym
doprowadzic do korzystnego dla nauczycieli projektu budzetu Miasta marki na 2014
rok. W projekcie tym zwiekszona zostala znacznie kwota przeznaczona na dorazne
zastepstwa, wyodrebniono srodki na wycieczki i zielone szkoly, przywr6cono nagrode
z okazji Dnia Edukacji narodowej w wysokosci identycznej jak w 2012 roku, oraz
powiekszono 0 5% wynagrodzenia dla pracownik6w administracji i obslugi. Po
planowanym na styczen 2014 roku uchwaleniu budzetu przez Rade Miasta Marki,
mialo nastapic spotkanie stron zwiazkowych z dyrektorami szkol, oraz Dyrektorem
Plac6wek Oswiatowych w Markach, celem wprowadzenia jednolitych zasad
rozliczenia w/w godzin. Od lutego br. kazdy nauczyciel wyjezdzajacy z dziecmi
otrzyrnywalby dodatkowe wynagrodzenie za przydzielone mu godziny
ponadwymiarowe. Np. w SP 2 stanowi to sume do 745,- zl na klase. Rada Miasta
Marki nie uchwalila na posiedzeniu w dniu 29 stycznia 2014 roku budzetu Miasta
Marki na rok 2014. Tym samym stracila juz mozliwosc przyjecia tej uchwaly. Budzet
bedzie wiec ustalony przez Regionalna Izbe Obrachunkowa w terminie do konca 2014
roku. Ten fakt stawia nas w sytuacji podobnej jak w 2013 roku."

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze w jego mniemaniu w tym pismie jest podany
skutek, ze nauczyciele stracili, " ..radni nie uchwalili.." tzn. radni odbieraja
nauczycielom pieniadze; zapytal, skad domniemanie, ze Rada te pieniadze zabrala; to
stwierdzenie jest daleko nieprawdziwe lub wprowadzajace w blad czytelnika;
poinformowal rowniez, ze w zeszlyrn roku 10 razy Rada Miasta przyjmowala budzet
poprzez zmiany; to nie wyglada jak notatka, tylko jak plakat wyborczy, dose slaby ale
plakat, a przekazjest wrecz manipulacyjny. '

Prezes ZNP Cezary Smarzewski powiedzial, ze jest mu przykro, bo notatka, kt6ra byla
przeznaczona dla nauczycieli zwiazkowcow, daje mozliwosc tak trudnych interpretacji
i nie to bylo jej celem; poinformowal, ze nauczycielom przekazane byly 3 dokumenty,
a cytowany jest jeden; zapewnil, ze Zwiazki Zawodowe nauczycieli podkreslaja dobra
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wspolprace z Burmistrzem, Dyrektorem ZOPO i z Rada Miasta; trzy lata temu zwiazki
zawodowe podjely prace dotyczace wprowadzenia zmian w regulaminie okreslajacym
wysokosc, szczegolowe warunki przyznawania nauczycielom dodatk6w za wysluge
lat, motywacyjnych, funkcyjnych, za warunki pracy oraz wyplacania wynagrodzen za
godziny ponadwymiarowe i godziny doraznych zastepstw; udalo sie wprowadzic
korzystne zmiany, m.in. nauczyciele otrzymali niewielkie podwyzki, jezeli chodzi 0

dodatki dla wychowawc6w, opiekun6w stazu, w sprawach wynagrodzenia za tzw.
zielone szkoly; bardzo trudny byl rok 2013, kiedy RIO pracowalo nad budzetem 
nauczyciele bardzo ucierpieli w tym budzecie np. nagroda z okazji Dnia Nauczyciela
zostala zmniejszona; wyjasnil, ze Dyrektor ZOPO przedstawil projekt budzetu, w
kt6rym byly korzysci dla nauczycieli: zwiekszono srodki za dorazne zastepstwa, na
wycieczki, zielone szkoly; po uchwaleniu budzetu planowane bylo spotkanie z
Dyrektorem ZOPO i Burmistrzem, aby opracowac jednolity dla wszystkich plac6wek
regulamin; przypornnial, ze byla obiecana podwyzka dla personelu pomocniczego, a
na skutek nieuchwalenia budzetu Dyrektorzy szkol wstrzymali sie z tymi
podwyzkarni; ostatnie zdanie pisma informuje, ze jestesmy uzaleznieni nie od siebie,
nie od Rady Miasta, ale od RIO; podziekowal radnym, kt6rzy glosuja za pozytywnymi
zmianami w oswiacie; zadeklarowal rowniez, ze jezeli RIO zaopiniuje to wszystko
natychmiast 0 tym napisze.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski stwierdzil jednoznacznie, ze ostatnie zdanie
a tym bardziej naglowek .radni nie uchwalili" to jest obrazliwa informacja wobec
radnych, kt6rzy procedowali 12 godzin nad budzetem; zwrocil sie prosba do Prezesa
ZNP 0 daleko idaca ostroznosc w formulowaniu takich tekst6w; dodal, ze trzeba bylo
napisac, ze to RIO wzielo na siebie odpowiedzialnosc za budzet oswiaty;
Przewodniczacy Rady dodal rowniez, ze stoi na stanowisku, ze Rada Miasta uchwala
budzet za kazdym razem kiedy przyjmuje jego nowelizacje.

Przewodniczacy Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu Arkadiusz Werelich stwierdzil, ze
ta ulotka przenosi same nieprawdy,bo juz w 2012 roku byly korzystne zapisy dla
nauczycieli, w 2012 i 2013 roku zostalo zwiekszone 0 5% wynagrodzenie dla
pracownik6w administracji i obslugi; dcdal, ze czuje sie, co najmniej , urazony
stwierdzeniem "Radni nie uchwalili"; jest zbulwersowany ta sytuacja, bo godzi w
Komisje Oswiaty, Kultury i Sportu, kt6ra bronila wszelkich ciec w dziedzinie oswiaty;
dodal rowniez, ze oczekuje powsciagliwosci, jezeli chodzi 0 stosowanie tego typu
zabieg6w, oczekuje rowniez jakiegos sprostowania i przeprosin, w fonnie pisemnej
czlonkow Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu, bo to pismo zawiera nieprawdziwe
fakty; powiedzial tez, ze przykre jest takie podsumowanie z uwagi na to, ze Komisja
od samego poczatku funkcjonowania byla za tym, zeby utrzymywac biezace wydatki
na oswiate, a na pewno nie ciecia, natomiast pismo zostalo skonstruowane w taki
spos6b, ze insynuuje i wskazuje winnych tego zabiegu; stwierdzil, ze pismo jest
zmanipulowane.

Prezes Cezary Smarzewski podkreslil, ze to pismo bylo przekazywane z innymi
informacjami dotyczacymi projektu budzetu, a mysli zawarte w nim, to byl po prostu
zal, ze po raz kolejny RIO bedzie decydowalo 0 budzecie miasta.
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Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze nie moze godzic sie na to, ze zaproszono
Przewodniczacego ZNP w charakterze podsadnego; Burmistrz odczytal poszczeg6lne
akapity pisma i kolejno stwierdzal, ze zawarte informacje sa prawdziwe; jedynie
ostatnie zdanie .Budzet bedzie wiec ustalony przez Regionalna Izbe Obrachunkowa w
terminie do konca 2014 roku. " nie jest nieprawdziwe, bo powinno bye napisane " ... do
konca lutego 2014 roku." dodal, ze to pismo jest wyrazem pewnego niepokoju
srodowiska;
Burmistrz wyjasnil rowniez, ze Rada Miasta uchwala budzet raz w roku, a potem na
wniosek Burmistrza Rada Miasta dokonuje zmian w budzecie.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zwr6cil uwage, ze jezeli mialby bye dialog,
to forma dialogu jest wzajemne poszanowanie i dobre relacje, a to pismo nie jest
dobrym argumentem do dialogu, bo ma negatywny wydzwiek; dodal rowniez, ze nie
pozwolilby sobie na taka konstruktywna krytyke pana Prezesa, z uwagi na poziom
kultury i swojej satysfakcji wobec wykonywanej pracy.

Prezes Cezary Smarzewski powiedzial, ze najwiekszym sukcesem spotkan jest
wzajemne zrozumienie intencji; dodal, ze odbiera pozytywnie intencje radnych
wyrazil nadzieje, ze Rada Miasta rowniez pozytywnie odbiera troski nauczycieli ;
Podziekowal za zaproszenie na sesje.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski podziekowal za przybycie i udzial w sesji, a
nastepnie zarnknal dyskusje w tym punkcie porzadku obrad.

Radny Jacek Orych dodal, ze w tej dyskusji glos zabierali radni, kt6rzy me byli
przeciwni budzetowi.

Pkt 6. Rozpatrzenie proiektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XLV/360/2013
Rady Miasta Marki z dnia 25 wrzesnia 2013 roku w sprawie okreslenia wvsokosci oplat
za korzvstanie z wvchowania przedszkolnego w publicznvch przedszkolach oraz
publicznvch innych formach wvchowania przedszkolnego, dla kt6rych organem
prowadz<!cvm jest Miasto Marki (Druk nr 492).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 7 do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczynski przypornnial, ze Marki sa jedna z pierwszych gmin, kt6ra
wdrozyla Karte Duzej Rodziny; w dniu 25 kwietnia 2012 roku Rada Miasta Marki podjela
uchwale w sprawie podjecia dzialan zrnierzajacych do polepszenia warunk6w zyciowych
rodzin wielodzietnych zamieszkalych na terenie miasta Marki;
zaproponowana w projekcie uchwaly - Druk ill 492 - ulga w wysokosci 25% rniesiecznej
oplaty bedzie przyslugiwala rowniez na drugie dziecko z tej samej rodziny, kt6re
jednoczesnie korzysta ze swiadczen przedszkola prowadzonego przez miasto Marki.

Komisja Oswiaty, Kultury i Spotu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 492.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zmiany uchwaly Nr XLV/360/2013 Rady Miasta Marki z dnia 25 wrzesnia 2013
roku w sprawie okreslenia wysokosci oplat za korzystanie z wychowania przedszkolnego
w publicznych przedszkolach oraz publicznych innych formach wychowania przedszkolnego,
dla kt6rych organem prowadzacym jest Miasto Marki (Druk nr 492).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 20
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LI/393/2014 i stanowi zalacznik nr 8 do protokolu.

Pkt 7. RozpatrzeDie projektu uchwalv w sprawie zmiaDV Dazwv GimDazjum Nr 2
w Markach (Druk Dr 493).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 9 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 493.
Uzasadnienie stanowi integralna czesc projektu uchwaly.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 493.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zmiany nazwy Gimnazjum Nr 2 w Markach (Druk nr 493) .

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 12
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 8
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LI/394/20 14 i stanowi zalacznik nr 10 do protokolu.

Pkt 8. RozpatrzeDie projektu uchwalv w sprawie zmiaDV Dazwv Szkolv Podstawowej
Nr 2 im. ZolDierzv AK II RejoDu Celk6w w Markach (Druk Dr 494).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 11 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 494.
Uzasadnienie stanowi integralna czesc projektu uchwaly.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 494.
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W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zmiany nazwy Szkoly Podstawowej Nr 2 im. Zolnierzy AK II Rejonu Celk6w
w Markach (Druk nr 494).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 11
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 9
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LI/39512014 i stano wi zalacznik nr 12 do protokolu.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie wvrazenia zgodv na zbycie udzialow
Gminv Miasta Marki w Mareckim Osrodku Zdrowia sp. z 0.0. w Markach (Druk nr
489).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 13 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly zawarty w Druku nr 489, oraz
udzielil odpowiedzi na pytanie radnego Grzegorza Chwiloca - Filoca.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 489.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na zbycie udzial6w Gminy Miasta Marki w Mareckim Osrodku
Zdrowia sp. z 0.0. w Markach (Druk nr 489).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
przeciw - 1
wstrzyrnujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LI/396/2014 i stanowi zalacznik nr 14 do protokolu.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie przvjecia Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiazvwania Problemow Alkoholowych oraz Przeciwdzialania
Narkomanii Miasta Marki na rok 2014 (Druk Dr 478).

Projekt uchwaly Z opinia prawna stanowi zalacznik nr 15 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski omowil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 478 .

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 468.
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W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie przyjecia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w
Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii Miasta Marki na rok 2014 (Druk nr478).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr LI/397/20 14 i stanowi zalacznik nr 16 do protokolu.

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nadania nazwy skwerowi polozonemu
na terenie Gminv Miasta Marki (Druk nr 495).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 17 do protokolu,

Projekt uchwaly przedstawil radny Radoslaw Dec, wnioskodawca nadania nazwy: "Zolnierzy
Wykletych" skwerowi na terenie Gminy Miasta Marki.
Wniosek stanowi zalacznik nr 18 do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczynski pozytywnie zaopiniowal projekt uchwaly.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 495.

W tym punkcie porzadku obrad glos zabrali radni: Pawel Pniewski, Radoslaw Dec oraz
Burrnistrz Janusz Werczynski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie nadania nazwy skwerowi polozonernu na terenie Gminy Miasta Marki (Druk nr
495).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 19
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr LI/398/20 14 i stanowi zalacznik nr 19 do protokolu.

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie dzieriawv gruntu stanowi'lcego
mienie komunalne (Druk nr 482).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 20 do protokolu,
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Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy kolejnej umo wy
dzierzawy zabudowanej nieruchomosci gruntowej polozonej w Markach przy
ul. Pilsudskiego, stanowiacej czesc dzialki nr ewid. 199/5 z obrebu 5 -08 0 pow. 15 m2

•

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 482 .

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 482).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LI/400/2014 i stanowi zalacznik nr 21 do protokolu.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie dzienawv gruntu stanowitlcego
mienie komunalne (Druk nr 483).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 22 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy kolejnej umowy
dzierzawy zabudowanej nieruchornosci gruntowej polozonej w Markach przy ul. Barskiej ,
stanowiacej czesc dzialki nr ewid. 199/8 z obrebu 5 -080 pow. 74,60 m2

•

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 483.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 483).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 18
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr LI/399/2014 i stano wi zalacznik nr 23 do protokolu,

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzienawy gruntu stanowi'lcego
mienie komunalne (Druk nr 485).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 24 do protokolu.
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Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy kolejnej umowy
dzierzawy niezabudowanej nieruchomosci gruntowej polozonej w Markach przy
ul. Grunwaldzkiej, stanowiacej czesc dzialki ill ewid. 15/21 z obrebu 3 -03 0 pow. 105 nr'.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 485.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 485).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LI/40l/2014 i stanowi zalacznik ill 25 do protokolu.

Pkt 15. Rozpatrzenie proiektu uchwalv w sprawie dzieriawv gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 486).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 26 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy kolejnej umowy
dzierzawy niezabudowanej nieruchomosci gruntowej polozonej w Markach przy ul. Sosnowej
i ul. J.Pilsudskiego, stanowiacej czesc dzialki ill ewid. 42/2 z obrebu 5 -090 pow. 4 m2

•

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 486.

W tym punkcie porzadku obrad glos zabrali radny Pawel Pniewski Burmistrz Janusz
Werczynski,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 486).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 12
przeciw - 4
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr LI/402/2014 i stanowi zalacznik ill 27 do protokolu,

Pkt 16. Rozpatrzenie proiektu uchwalv w sprawie naimu powierzchni czesci scianv
budvnku stanowiacego mienie komunalne (Druk Dr 487).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 28 do protokolu.
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Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze proJekt uchwaly dotyczy kolejnej umowy
najmu powierzchni czesci sciany 0 pow. 2 m budynku nr 110 polozonym przy
ul. 1.Pilsudskiego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 487.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie najmu powierzchni czesci sciany budynku stanowiacego mienie komunalne (Druk
nr 487).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 12
przeciw - 4
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LI/403/20 14 i stanowi zalacznik nr 29 do protokolu.

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie zatwierdzenia planu pracv Komisji
Rewizyjnej na 2014 rok (Druk nr 481).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 30 do protokolu.

Wiceprzewodniczacy Komisji Rewizyjnej Pawel Pniewski zaprezentowal projekt uchwaly,

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok (Druk nr 481).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 15
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych .

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr LI/404/20 14 i stanowi zalacznik nr 31 do protokolu,

Pkt 18. Interpelacje i zapytania radnvch.

Nie przedstawiono zadnej interpelacji.

Pkt 19. Sprawy rozne.

l.Radny Pawel Pniewski zaprosil radnych na final III Konkursu Wiedzy 0 Unii Europejskiej
dla Gimnazjalistow, ktory odbedzie sie w dniu 14 lutego w Mareckim Osrcdku Kultury.
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2.Przewodnicz,!cy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze wplynely nastepujace pisma:
• Uchwala Nr XXXII/239/2013 Rady Gminy Jad6w z dnia 30 grudnia 2013 roku

w sprawie stanowiska dotyczacego zastosowania narzedzi Rozwoju Lokalnego
Kierowanego Przez Spolecznosc w Regionalnym Programie Operacyjnym
Wojew6dztwa Mazowieckiego na lata 2014 - 2020 (kopia pisma stanowi zalacznik
ill 32 do protokolu);

• Wniosek Klubu Radnych .Wspolnota Samorzadowa" w sprawie podjecia uchwaly w
sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchornosci gminnych,
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej - uchwala opisana zostala w Druku ill 490
(kopia pisma stanowi zalacznik ill 33 do protokolu);

• Wniosek radnego Radoslawa Deca, w sprawie nadania nazwy: "Zolnierzy Wykletych"
skwerowi na terenie Gminy Miasta Marki (Wniosek stanowi zalacznik nr 18 do
protokolu);

• prosba Wsp6lnoty Mieszkaniowej Inzynierow w sprawie poprawienia stanu
nawierzchni ulicy Rzemieslniczej w Markach (kopia pisma stanowi zalacznik nr 34
do protokolu);

• pismo Okregowej Komisji Egzaminacyjnej w Warszawie w sprawie imiennego
wykazu os6b, kt6re beda czuwac nad prawidlowym przebiegiem sprawdzianu
i egzaminu gimnazjalnego (kopia pisma stanowi zalacznik ill 35 do protokolu),

3.Radny Dariusz Pietrucha zaproponowal, aby na nastepnej sesji, Rada Miasta zajela sie
sprawa wskazania kandydat6w do pracy w Komisji Mieszkaniowej.

4.Radny Grzegorz Chwiloc - Filoc zapytal, kiedy planowane jest rozstrzygniecie konkursu
w zakresie wspierania Kultury i Sportu?

Burmistrz Janusz Werczynski wyjasnil, ze dopiero w6wczas, kiedy RIO ustali budzet; sprawa
dotyczy kwoty ponad 500.000,- zl,

Radny Grzegorz Chwiloc - Filoc zapytal, czy jesli 18 lutego zostanie ustalony budzet, to do
konca lutego zostanie rozstrzygniety konkurs?

Burmistrz zwr6cil uwage, ze teraz nie moze zlozyc takiej deklaracji; konkurs zostanie
rozstrzygniety, kiedy Komisja Konkursowa zakonczy prace i zostana wyjasnione watpliwosci
dotyczace sprawozdania z ubieglorocznych wydatk6w klubu.

5.Radny Tadeusz Sklodowski zaproponowal, aby na nastepnej sesji zapoznac sie z tematem
teren6w zalewowych w Markach-.

6.Radna Agnieszka Luzynska zapytala, czy przewidywana jest wspolpraca z
wnioskodawcami budzetu partycypacyjnego?

Burmistrz Janusz Werczynski odpowiedzial, ze taka praktyka bylaby bardzo ryzykowna,
poniewaz trzeba by debatowac z kilkuset osobami, kt6re oddaly swoje glosy na poszczeg6lne
programy; zapewnil, ze dolozy staran, aby wyjsc naprzeciw oczekiwaniom oraz ze uwagi
i sugestie sa mile widziane.

7.Radny Grzegorz Miechowicz zwr6cil sie do Burmistrza i powiedzial, ze oczywiscie budzet
nie jest uchwalony, ale klub rna olbrzymi problem, poniewaz zajecia treningowe odbywaja sie
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od stycznia do konca roku, zatrudnionychjest 14 trener6w, kt6rzy oczekuja wynagrodzenia za
styczen; zapytal, co klub rna zrobic skoro niewiadomo kiedy konkurs zostanie rozstrzygniety
- czy zwiesic dzialalnosc, rozpuscic mlodziez i zwolnic trener6w?

Burmistrz Janusz Werczynski odpowiedzial, ze to jest sprawa, kt6ra dotyczy Zarzadu klubu;
przypomnial, ze miasto utrzymuje w 100% ten obiekt; dodal , ze placone sa skladki zar6wno
przez czlonk6w klubu jak i przez rodzic6w dzieci uczeszczajacych na zajecia, wiec klub
dysponuje jakims srodkami,

Radny Grzegorz Miechowicz stwierdzil, ze to sa skladki symboliczne i trudno jest ze skladek
zebrac 30.000,-zl na wynagrodzenia dla trener6w; skladki, kt6re placi rnlodziez przeznaczane
sa na oplacanie obiekt6w; dodal , ze kazdego roku wynagrodzenia trener6w pokrywane sa z
dotacji z Urzedu Miasta.

8.Radny Pawel Adamczyk powiedzial, ze siostry zakonne zglosily, ze na skrzyzowaniu
ul. Kasztanowej i ul. Norwida duze natezenie ruchu powoduje pewne zagrozenia i w zwiazku
z tym proponuja wybudowanie progu zwalniajacego lub ustawienie lustra.

Wiecej spraw nie zgloszono.

Protokoly glosowan elektronicznych stanowia zalacznik nr 36 do protokolu.

Pkt 20. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1830 Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska zamknela LI sesje Rady
Miasta Marki.

protokolow ala

mgr Mtncberg
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